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Azonnali kérdés! 
Dr. Szili Katalin, 
a Magyar Országgy� lés elnöke részére 
 
HELYBEN 

Tisztelt Elnök Asszony! 
 
A Házszabály 91. §. alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni dr. Hiller István 
miniszter úrhoz 

Közösségi élet, de hol? 
címmel 
 
Tisztelt Miniszter Úr! 
  

Az elmúlt években egyre gyakrabban hallhatunk olyan riasztó statisztikákról és 
felmérésekr� l, melyek témája a fiatalkori b� nözés, az alkohol és drogfogyasztás terjedése a 
tizenéves korosztályban, a szabadid�  eltöltése ön- és közveszélyes formáinak terjedése. 

 
A riasztó adatok mögött a közösségi élet tereinek, a kulturált és biztonságos 

kikapcsolódást lehet� vé tev�  közm� vel� dési intézmények számának és színvonalának 
drasztikus csökkenése áll. 

 
Az ezredforduló fiataljai számára érdekl� dési körüknek megfelel�  kikapcsolódási 

lehet� ségeket, hobbijukat, id� töltéseiket befogadó kulturális intézményhálózatot kell 
biztosítanunk. Közm� vel� dési, kulturális és szórakoztató tevékenységek együttes 
befogadására alkalmas többfunkciójú közösségi színterek kialakítására és m� ködtetésére van 
szükség, ha biztonságban akarjuk tudni a feln� tté válás útjára lép�  gyermekeinket. 

 
Ennek érdekében kormányzati támogatással létre kell hozni a megfelel�  

intézményhálózatot, és minden helyi közösség számára elérhet� vé kell tenni a m� ködéshez 
szükséges tárgyi eszközöket. 
 
Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat: 
 

1. Hogyan támogatja a szaktárca a biztonságos és befogadó kulturális és közösségi terek 
kialakítását? 

2. Hogyan kívánják orvosolni e problémát azokon a településeken, ahol sem az 
önkormányzat, sem a helyi civil közösségek nem rendelkeznek a beruházás 
elindításához szükséges öner� vel? 

 
Budapest, 2007. február 14. 
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